
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 179
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange penge der i 2014 blev brugt på
bekæmpelse af kriminalitet relateret til besiddelse og salg af cannabis, herun-
der en opdeling af det fulde beløb i følgende underkategorier:
– Midler anvendt på administration og afsoning af fængselsstraffe til perso-

ner, der er dømt for besiddelse af cannabis.
– Midler anvendt på administration og afsoning af fængselsstraffe til perso-

ner, der er dømt for at handle med cannabis.
– Midler anvendt på politiets arbejde i forbindelse med efterforskning, opsø-

gende arbejde og anholdelse af personer, der har handlet med eller besid-
det cannabis.

– Midler anvendt på anklagemyndighedens arbejde i forbindelse med tiltale-
rejsning og gennemførelse af retssager.

– Midler anvendt på aflønning af forsvarsadvokater i forbindelse med retssa-
ger vedr. cannabis.

– Midler anvendt på domstolenes arbejde i forbindelse med retssager vedr.
cannabis.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Josephine.Fock@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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